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Det har kommit till vår kännedom att planer finns angående  flyttning av  

motorcykelklubben Pionjär från Blixås till område i närheten av  Mattjärn,  söder om 

Inseros. 

Det vore högst olyckligt om denna plan omsätts i praktiken. Då skulle stora arealer tvingas 

att avverkas. Dels själva banan med tillhörande byggnader och dels parkeringsplats kräver 

mark. Tillkommer förbättringar och förlängning av befintlig väg. Ytterligare en väg måste av 

säkerhetsskäl anläggas.  Sammantaget skulle en avsevärd förstörelse av skogen ske.  

Naturvärdena är stora i dessa områden, särskilt fågellivet. Arter såsom smålom (rödlistad, 

NT= nära hotad) och pärluggla samt andra skogsfåglar kommer att störas i allra högsta grad, 

speciellt under häckningstiden.  

Till yttermera visso går ryktet att även en endurobana är planerad. Låt oss hoppas att det är 

och förblir ett rykte. I annat fall kommer vi att på det skarpaste protestera mot en sådan 

anläggning. Dels blir det en förhöjning av ljudnivå och dels skulle nära nog irreparabla 

skador på marksvålen uppstå. Plus ytterligare störning av fågel- och annat djurliv. När 

spåret så småningom är oanvändbart måste ett nytt läggas ut. Osv.  

Vi förstår att det är och har varit problem med placeringen av ny crossbana. Därför tipsar vi 

er om att ta förnyad kontakt med Landvetter flygplats. Det finns ju en möjlighet att 

situationen har ändrats sedan sista  framställan från kommunen och att man kan tänka sig 

en crossbana i flygplatsens närhet. Bullret från banan lär ju inte spela någon roll i denna 

miljö. Inte heller luftföroreningar, speciellt som klubben har, och kommer att inköpa 

crosscyklar som drivs med el. 
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